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P R O T O K Ó Ł Nr XXVII/2016 

z obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 3 października 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
 30

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 93% ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

p.o. Dyrektora MDK – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański 

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje Radnego Marka Kułakowskiego. 

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

7. Uchwała Nr 166/XXVII/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

8. Uchwała Nr 167/XXVII/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

9. Uchwała Nr 168/XXVII/2016 w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego projektu nowej ustawy 

Prawo wodne i przewidywanych przez firmy wodociągowe skutków finansowych 

jej wprowadzenia.  

10. Uchwała Nr 169/XXVII/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr 155/XXIII/2016 Rady Miejskiej      

w Blachowni z dnia 27 czerwca 2016 r. dotyczącej ustalenia regulaminu targowiska miejskiego 

„Mój Rynek” w Blachowni przy ulicy Kubowicza dz. nr ewid. gr 913/311, 913/277, 913/305 i 

603/4 obręb Blachownia. 

11. Uchwała Nr 170/XXVII/2016 w sprawie uchylenia uchwały nr 271/XLIII/2014 Rady Miejskiej                   

w Blachowni z dnia 07 maja 2014 roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. Żeromskiego 3 w Blachowni. 

12. Uchwała Nr 171/XXVII/2016 w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia interesu 

prawnego oraz uchylenia uchwały Nr 117/XIX/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 

24 lutego 2016 roku dotyczącej uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszaru Gminy Blachownia, położonego w miejscowości Łojki, w rejonie ulicy Długiej, 

ulicy Piastów i ulicy Polnej (dawnej kolei wąskotorowej). 

13. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji nr XXIV, XXV, XXVI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego projektu nowej ustawy 

Prawo wodne i przewidywanych przez firmy wodociągowe skutków finansowych             

jej wprowadzenia.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 155/XXIII/2016 Rady Miejskiej                 

w Blachowni z dnia 27 czerwca 2016 r. dotyczącej ustalenia regulaminu targowiska 

miejskiego „Mój Rynek” w Blachowni przy ulicy Kubowicza dz. nr ewid. gr 913/311, 

913/277, 913/305 i 603/4 obręb Blachownia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 271/XLIII/2014 Rady Miejskiej                   

w Blachowni z dnia 07 maja 2014  roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 3 położonego przy ul. Żeromskiego 3 w Blachowni. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia interesu 

prawnego oraz uchylenia uchwały Nr 117/XIX/2016 Rady Miejskiej w Blachowni                    

z dnia 24 lutego 2016 roku dotyczącej uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru Gminy Blachownia, położonego w miejscowości Łojki, 

w rejonie ulicy Długiej, ulicy Piastów i ulicy Polnej (dawnej kolei wąskotorowej). 

15. Informacja Komisariatu Policji w Blachowni o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Gminie. 

16. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 
Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XXVII Sesji przywitała 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Radny Tomasz Czech złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 13 Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na najem na okres dłuższy niż trzy lata w trybie przetargu, lokalu 

użytkowego położonego w Łojkach przy ul. Długiej 50 w związku przedstawioną informacją 

na posiedzeniu Komisji.   

 

Wniosek został przyjęty w wyniku głosowania 8 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 4 głosy wstrzymuje 

się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Madryk przedstawiła zmieniony porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  
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Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie na dzisiejszej sesji 

Radnego Sebastiana Cierpiała. Na sesji w dniu 26.09.2016 r. Radnej Ireny Popczyk, Radnego Pawła 

Pydy oraz nieobecności na posiedzeniu Połączonych Komisji Stałych w dniu 21.09.2016 r. Radnej 

Katarzyny Boryckiej, Radnego Tomasza Czecha, Radnej Ireny Popczyk, Radnego Pawła Pydę, 

Radnego Tomasza Rećko. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 29.09.2016 r. Radnej Katarzyny Boryckiej. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji nr XXIV z dnia 18 lipca 2016 roku został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

Protokół z sesji nr XXV z dnia 5 września 2016 roku został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

Protokół z sesji nr XXVI z dnia 26 września 2016 roku został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się’. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Henryk Kania (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Cezary Osiński (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym, poinformowała między innymi: 

1. 31 lipca 2016 roku odbyły się po raz pierwszy zawody Triathlonowe, w których uczestniczyło 

ponad pięciuset zawodników z całej Polski. 

2. 20-21 sierpnia odbyły się do Dożynki w Starej Gorzelni organizowane przez Stowarzyszenie na 

Rzecz Rozwoju Wielkiego Boru i Gorzelni, w których uczestniczyła. 

3. 27 sierpnia Koło Abstynenckie „Familia” obchodziło 20 – lecie działalności. 

4. 28 sierpnia odbyły się zawody sportowe „Przełajowa Ósemka”. 

5. 4 września odbył się I Ogólnopolski Festiwal Kapel Piosenki Podwórkowej Blachownia 2016. 

6. 7 września zostało otworzone targowisko miejskie „Mój Rynek”. Całkowity koszt inwestycji 

około 1 700 000 zł, wkład własny około 1 mln zł pozostałe środki to dofinansowanie z Unii 

Europejskiej.  

7. 16 września odbyła się „Akcja Sprzątania Świata”, w której brała udział wraz z mieszkańcami. 

8. 26 września odbyła się uroczystość 60 – lecie Koła Pszczelarzy  

9. W miesiącu sierpniu i wrześniu odbyły się zebrania sołecki, w których również uczestniczyła. 

10. W październiku zostanie uchwalony przez Sejmik Województwa „plan aglomeracji dla Gminy 

Blachownia”.  

11. Został zakończony remont przedszkola w Łojkach. 

12. Ogłoszono przetarg na wykonanie zadania „Przebudowa Rolniczej oraz ulicy Cisowej 

w Blachowni” na ten cel Gmina otrzymała dofinansowanie z budżetu państwa.  
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13. Została powołana Rada Pożytku Publicznego. 

14. Trwają prace nad realizacją zadań z Budżetu Obywatelskiego. 

Pozostałe informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że poza bieżącą pracą uczestniczyła: 

1. W uroczystym otwarciu roku szkolnego w Gimnazjum im. Janusza Korczaka w Blachowni. 

2. W narodowym czytaniu „Quo Vadis” Henryka Sienkiewicza, na zaproszenie Pani Dyrektor 

Biblioteki Miejskiej w Blachowni. 

3. 4 września br. wraz z mieszkańcami żegnała lato podczas imprezy „Żegnaj lato na rok”, na 

której odbył się I Ogólnopolski Festiwal Kapel Piosenki Podwórkowej Blachownia 2016. 

4. 7 września br. w otwarciu targowiska miejskiego „Mój Rynek”. 

5. W dniu 10 września br. w II Pikniku - Łojki 2016 organizowanym przez Stowarzyszenie 

Rozwoju Ziemi Łojkowskiej.  

6. W dniu 11 września br. w Turnieju Tenisa Stołowego zorganizowanym przez Stowarzyszenie 

Abstynenckie Familia. 

 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Poprawy oświetlenia na Skwerze Tarnawskiego. 

2. Poprawy oświetlania na przejściu dla pieszych przed Urzędem Miejskim w Blachowni 

oraz przy Urzędzie Stanu Cywilnego. 

3. Przeglądu oświetlania i naprawy na terenie całej gminy przed okresem zimowym 

w celu poprawy bezpieczeństwa. 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Ponownie prosił o wycięcie suchych gałęzi drzew przy łączniku pomiędzy 

ul. Częstochowską a ul. Sieniewicza. 

2. Remontu ulicy Dworcowej (przy składzie opału znajdują się duże ubytki w jezdni, 

studzienki są zapadnięte). 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Prosił o interwencję w Starostwie Powiatowym w Częstochowie w sprawie usunięcia piachu 

wzdłuż studzienek odprowadzających wodę przy ul. Długiej w Łojkach. 

2. Zapytał czy jest przygotowany projekt odwodnienia na druga część Ostrów i Łojek. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

 

Uchwała Nr 166/XXVII/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

 

Uchwała Nr 167/XXVII/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  
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Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego projektu nowej ustawy Prawo wodne i przewidywanych 

przez firmy wodociągowe skutków finansowych jej wprowadzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 168/XXVII/2016 w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego projektu nowej ustawy 

Prawo wodne i przewidywanych przez firmy wodociągowe skutków finansowych 

jej wprowadzenia została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr 155/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 27 czerwca 2016 

r. dotyczącej ustalenia regulaminu targowiska miejskiego „Mój Rynek” w Blachowni przy ulicy 

Kubowicza dz. nr ewid. gr 913/311, 913/277, 913/305 i 603/4 obręb Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 169/XXVII/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr 155/XXIII/2016 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 27 czerwca 2016 r. dotyczącej ustalenia regulaminu targowiska miejskiego „Mój 

Rynek” w Blachowni przy ulicy Kubowicza dz. nr ewid. gr 913/311, 913/277, 913/305 i 603/4 obręb 

Blachownia została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały nr 271/XLIII/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 07 maja 2014 

roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 położonego przy 

ul. Żeromskiego 3 w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 170/XXVII/2016 w sprawie uchylenia uchwały nr 271/XLIII/2014 Rady Miejskiej                   

w Blachowni z dnia 07 maja 2014  roku dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 3 położonego przy ul. Żeromskiego 3 w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 

1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia interesu prawnego oraz uchylenia uchwały 

Nr 117/XIX/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 24 lutego 2016 roku dotyczącej uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Gminy Blachownia, 

położonego w miejscowości Łojki, w rejonie ulicy Długiej, ulicy Piastów i ulicy Polnej (dawnej kolei 

wąskotorowej). 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił negatywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński nawiązał do posiedzenia Komisji Budżetu, na którym uzyskał informację, że 

wydawane decyzje o warunkach zabudowy są niezgodne ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. Studium uchwalone w 2010 roku tworzy politykę przestrzenną 

Gminy. Uważa, że decyzje o warunkach zabudowy muszą być zgodne ze studium. Nie rozumie 

argumentacji, że należy zmienić studium.  

Została podjęta uchwała w sprawie opracowania planu zagospodarowania przestrzennego, która nie 

jest wykonana. Na posiedzeniu Komisji władza wykonawcza przyznaje, że nie jest w stanie wykonać 

uchwały. Uważa, że jest to bardzo duża słabość władzy wykonawczej. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska stwierdziła, że uchwalenie planu zagospodarowania 

przestrzennego jest bardzo ważne dla Gminy Blachownia. Plan będzie wyznaczał politykę 

przestrzenną gminy.  

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, na którym obecnie się 

opieramy jest zdezaktualizowane, ponieważ w międzyczasie zostały wydane decyzje o warunkach 

zabudowy na terenach zapisanych w studium, np. użytki rolne. Wydane decyzje muszą zostać wpisane 

do studium.  

W celu opracowania planu zagospodarowania należy przeprowadzić analizę, zmianę studium, które 

jest właściwe do kierunków rozwoju, a następnie na bazie studium opracować plan zagospodarowania 

przestrzennego. 

Mieszkańcom, którzy zakupili tereny przeznaczone w studium pod zabudowę Gmina będzie 

zobowiązana wypłacić odszkodowania po opracowaniu planu, który zmieni przeznaczenie działek. 

Uważa, że przygotowanie planu zagospodarowania tylko dla tego terenu jest nieodpowiedzialne.  

Radny Jacek Rogut poinformował, że złożył wniosek do budżetu o przeznaczeniu środków 

na przygotowanie planu zagospodarowania przestrzennego.  

Radny Cezary Osiński zapytał czy warunki zabudowy są wydawane sprzecznie ze studium? 

Kierownik Referatu GKN Wiesław Włodawiec wyjaśnił, że decyzja o warunkach zabudowy jest 

redagowana przez urbanistę. Polega to na określeniu „dobrego sąsiedztwa”.  

Urbanista musi nawiązać do istniejącej zabudowy w terenie. Jeżeli w pobliżu jest zabudowa to decyzja 

jest pozytywna. Jeżeli nie ma „dobrego sąsiedztwa” wówczas decyzja jest negatywna.  

Na tereny rolne (zapisane w studium) były wydawane decyzje o warunkach zabudowy, jeżeli 

w sąsiedztwie była zabudowa mieszkalna. W procedurze uchwalania planu niezbędna jest zmiana 

studium zagospodarowania.   

 

Uchwała Nr 171/XXVII/2016 w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia interesu 

prawnego oraz uchylenia uchwały Nr 117/XIX/2016 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 

24 lutego 2016 roku dotyczącej uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru Gminy Blachownia, położonego w miejscowości Łojki, w rejonie ulicy Długiej, ulicy 

Piastów i ulicy Polnej (dawnej kolei wąskotorowej) została większością głosów – 9 głosów „za”, 4 

głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 15 

Informacja Komisariatu Policji w Blachowni o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 

w Gminie. 

 

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji Robert Kuzior przedstawił Sprawozdanie – informację 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie działania KP w Blachowni (sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji na temat porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie działania KP 

w Blachowni udział wzięli: 
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Radny Marek Kułakowski prosił o interwencję policji w GDDKiA o oświetlenie odcinka drogi 

krajowej (ulicy Częstochowskiej), ponieważ na drodze doszło do wielu wypadków śmiertelnych. 

 

Ad pkt. 16 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelację 

radnych: 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie oświetlenia poinformowała, że został 

przeprowadzony audyt oświetlenia w wyniku, którego stwierdzono, że efektywność oświetlenia jest 

bardzo słaba. 1053 lampy są do wymiany, ponad 50 lap jest do dowieszenia. Obecnie trwają starania 

do odświetlenia przejścia dla pieszych obok Urzędu. Zostanie złożony wniosek w zakresie 

efektywnego oświetlenia gminy 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie łącznika pomiędzy ul. Częstochowską a Sienkiewicza 

poinformowała, że gałęzie zostaną usunięte. Teren zostanie posprzątany. 

W sprawie ul. Dworcowej zostanie rozeznane czy jest to odcinek drogi powiatowej czy gminnej. 

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie usunięcia piachu z ul. Długiej odpowiedziała, 

że prośba zostanie przekazana do Starostwa Powiatowego. 

W sprawie kanalizacji poinformowała, że projektowanie dokumentacji jest na etapie końcowym. 

Sprawa została przedłużona z powodu braku uzgodnień z pięcioma właścicielami. Wykonawca 

zostanie obciążony karami za niedotrzymanie terminu. 

 

Ad pkt. 17 

Wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek 

Sołectwa Nowa Gorzelnia w sprawie nadania nazwy ulicy (wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt stanowiska. 

STANOWISKO 

Nr 1/XXVII/2016 

Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 3 października 2016 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Nowa Gorzelnia. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Sołectwa Gorzelnia Nowa 

w sprawie nadania nazwy ul. Słoneczna drodze gminnej we wsi Gorzelnia Nowa zlokalizowanej 

na działce nr 41 w obrębie geodezyjnym 240401_5.0002.AR_1.44 przekazuje pismo do rozpatrzenia 

Burmistrzowi Blachowni zgodnie z kompetencjami, w celu rozważenia możliwości nadania nazwy 

drodze oraz przygotowanie ewentualnego projektu uchwały.  

 Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania wnioskodawcy o przekazaniu wniosku do właściwego organu 

i poinformowania wnioskodawcy o podjętym stanowisku.  

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie –13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek 
działkowców Polskiego Związku Działkowców Stowarzyszenie ogrodowe w Warszawie Rodzinny 

Ogród Działkowy „ODLEWNIK” w Blachowni w sprawie zmiany zapisów w „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Blachownia”. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawia stanowisko. 

 

STANOWISKO 

Nr 2/XXVII/2016 

Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 3 października 2016 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku działkowców Polskiego 

Związku Działkowców Stowarzyszenie ogrodowe w Warszawie Rodzinny Ogród Działkowy 

„ODLEWNIK” w Blachowni. 
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Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem działkowców Polskiego Związku 

Działkowców Stowarzyszenie ogrodowe w Warszawie Rodzinny Ogród Działkowy „ODLEWNIK” 

w Blachowni w sprawie przywrócenia poprzedniego zapisu w „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Blachownia” – „zieleń działkowa Rodzinny Ogród 

Działkowy” przekazuje pismo do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni zgodnie z kompetencjami, 

w celu rozpatrzenia możliwości zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Blachownia”.  

           Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania wnioskodawcy o przekazaniu wniosku do właściwego organu 

i poinformowania wnioskodawcy o podjętym stanowisku.  

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie –13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.   

 

W wolnych wnioskach głos zabierali mieszkańcy: 

Mieszkaniec ulicy Handlowej w Blachowni prosił: 

- o remont ulicy Handlowej. 

- o zamontowanie fotoradaru na ul. Częstochowskiej lub sygnalizacji świetlnej w celu poprawy 

bezpieczeństwa. 

- remont łącznika przy ul. Sienkiewicza do Domu Pomocy Społecznej. 

- zmiany wyjazdu z ul. Handlowej. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że w ulicy Handlowej, Curie 

Skłodowskiej będą w najbliższym czasie wymieniane przez PWiK rury azbestowe doprowadzające 

wodę. Gmina przymierza się do wykonania nakładki asfaltowej na ww. ulicach. Został złożony 

wniosek w ramach Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 

2019 na realizację zadania. Czekamy na rozpatrzenie wniosku.  

 

Mieszkanka Blachowni wnioskowała o nagłośnienia sali sesyjnej. 

 

Kupcy wnioskowali o obniżenie kostki brukowej przy pawilonach. Prosili również o zmianę godzin 

otwarcia ryneczku.  

Ponadto informowali, że opłaty targowe są wysokie w porównaniu do sąsiadujących rynków. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska w sprawie: 

- opłaty targowej poinformowała, że zarządzeniem Burmistrza zostały wprowadzone ulgi 

w opłatach.  

- obniżenia kostki odpowiedziała, że jeżeli będzie to możliwe kostka zostanie obniżona.  

- godzin handlu poinformowała, że zostaną zmienione zgodnie z wnioskiem kupców. 

 

Mieszkaniec Blachowni złożył podziękowanie dla Pani Burmistrz w sprawie podjęcia działań w celu 

opracowania dokumentów niezbędnych do rozwoju Gminy Blachownia. Inicjatywa spowodowała, że 

mieszkańcy podjęli pracę i zaangażowanie w opracowaniu Strategii Rozwoju Gminy na lata 2016 -

2030 i programu Rewitalizacji na lata 2016 - 2025. Mieszkańcy po raz pierwszy mieli decydujący 

wpływ na plany rozwoju Gminy.  

Zwrócił się z prośbą o zamieszczenie na stronie internetowej Urzędu i w „Wiadomościach z Ratusza” 

podziękowań zespołowi, który pracował nad opracowaniem dokumentów. 

Wnioskował o opracowanie nowego studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz planu zagospodarowania przestrzennego. Dokumentów, które są niezbędne do 

dalszego rozwoju Gminy.            

 

Ad pkt. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXVII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


